
Općina Gornji Kneginec proslavila 30. obljetnicu postojanja

22.7.2023.

Općina  Gornji  Kneginec  svečanom  sjednicom  proslavila  je  30.  obljetnicu  postojanja.

Svečana  sjednica  Općinskog  vijeća  ove  godine  prvi  puta  je  održana  u  novoj  dvorani

preuređene zgrade koja sad postaje novo administrativno sjedište Kneginca. 

Načelnik Općine Goran Kaniški osvrnuo se na jubilarnih 30 godina općine Gornji Kneginec

te naglasio je da je općina od "varaždinskog smetlišta" pretvorena u jednu od najrazvijenih

općina u Hrvatskoj.

- Nekad su naši stanovnici išli raditi u Varaždin- u Varteks, VIS, Bobić, a danas je obrnuto,

dolaze iz grada ovdje raditi - rekao je Kaniški te dodao da je u međuvremenu u poslovnoj

zoni  ostvareno oko dvije  milijarde  kuna ulaganja  i  otvoreno preko tisuću novih  radnih

mjesta, a najavio je i nove investicije u poslovnoj zoni za koje su već ishođene potrebne

dozvole.

Svečanoj sjednici prisustvovao je i župan Anđelko Stričak.



- Čestitam vam 30-tu obljetnicu Općine, na 30 godina uspjeha i rada za opće dobro. Od

općine koja  je  bila  poznata  jedino  po odlagalištu  otpada uspjeli  ste  izgraditi  jednu od

najrazvijenijih općina u Republici Hrvatskoj. O tome najbolje govore poduzetnička zona,

škola, vrtić, društveni i vatrogasni domovi, uređeni parkovi, igrališta i prometnice. Ali, isto

tako  nemojmo  zaboraviti  vaš  doprinos  u  Domovinskom  ratu  u  obrani  i  oslobađanju

domovine, jer zarobljavanje Banjščine je bio uvod u zarobljavanje cijelog 32. korpusa JNA.

Također, čestitam vašem načelniku Goranu Kaniškom na 20 godina vođenja Općine. Time

je ušao u tim najdugovječnijih općinskih načelnika - rekao je Stričak.

Svečanom obilježavanju  nazočili  su  brojni  uzvanici  -  izaslanica  Vlade  RH i  ministrica

turizma i  sporta  Nikolina Brnjac,  zamjenica  župana Silvija  Zagorec,  načelnik  Policijske

uprave Varaždinske Predrag Benčić,  gradonačelnici  i  načelnici  s  područja Varaždinske

županije te brojni mještani općine.

Nakon svečane sjednice i dodjele nagrada prikazan je i dokumentarni film o 30 godina

Općine te je uz blagoslov župnika svečano otvorena novouređena zgrada. 












